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Z Á P I S N I C A  
 

z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v N a h á č i konaného  

dňa  13. marca 2015 hod. v zasadačke Obecného úradu pod vedením starostu obce Vladimíra 

Kaššu 

 

Starosta obce: Vladimír Kašša 

 

Počet poslancov: 5 

 

Počet prítomných poslancov: 4 podľa prezenčnej listiny (Príloha č. 1) Mgr. Bendová, p. 

Brunovský, p. Srnová, p. Kovačičová 

 

Ospravedlnený: 1 (p. Sitár) 

 

Prizvaní: Pavol Kúdela, predseda MVK; Ing. Beáta Slobodová, hl. kontrolórka obce 

 

Hostia: 9 : Matej Blaško, Michal Blaško, Oľga Sitárová, Miloš Tichý, Mária Lopatková, 

Jozef Kitta, Jozef Škoda, David Ivanovič, Iveta Tomaškovičová 

 

 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Vladimír Kašša, ktorý privítal prítomných 

poslancov obecného zastupiteľstva (bývalých aj novozvolených) a ostatných občanov. 

Starosta konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné, nakoľko je prítomných 

80%  poslancov.  

 

 

2.   Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie programu zasadnutia 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení Jozefína Kovačičová a Ľuboš Brunovský; za 

zapisovateľa bol určený PhDr. David Ivanovič. 

    

        Program zasadnutia: 
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1./  Otvorenie zasadnutia 

2./  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3./ Oznámenie výsledkov doplnkových volieb do obecného zastupiteľstva a odovzdanie 

osvedčení novozvoleným poslancom 

4./ Zloženie sľubu poslancov zvolených v doplnkových voľbách 

5./ Schválenie programu zasadnutia 

6./ Voľba mandátovej a návrhovej komisie 

7./ Zriadenie komisií obecného zastupiteľstva, voľba predsedov a členov komisií, určenie 

náplne ich práce 

8./ Rôzne 

9./ Diskusia 

10./ Záver 

 

 

3. Oznámenie výsledkov doplnkových volieb do obecného zastupiteľstva a odovzdanie 

osvedčení novozvoleným poslancom 

 

Starosta požiadal predsedu miestnej volebnej komisie Pavla Kúdelu, aby prítomných 

oboznámil s výsledkami doplnkových volieb do orgánov samosprávy obcí, ktoré sa konali 7. 

marca 2015. Predseda MVK prečítal správu o výsledku volieb a odovzdal novozvoleným 

poslancom osvedčenie o zvolení. (Príloha č. 2) 

 

Uznesenie 1/2015 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie výsledky doplnkových volieb do obecného 

zastupiteľstva. 

 

 

 

 

4. Zloženie sľubu poslancov zvolených v doplnkových voľbách 

 

Starosta obce prečítal sľub poslancov: 

 
Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať záujmy obce, 

dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecne záväzné predpisy, a 
pri výkone svojej funkcie poslanca obecného zastupiteľstva ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho 

vedomia a svedomia. 

 

Poslanci Ľuboš Brunovský, Jozefína Kovačičová a Michaela Srnová podpisom pod text sľubu 

zložili zákonom predpísaný sľub. (Príloha č. 3) 

 

 

Uznesenie 2/2015 

 

Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že zvolení poslanci obecného zastupiteľstva zložili 

zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva: Ľuboš Brunovský, 

Jozefína Kovačičová, Michaela Srnová. 
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Starosta v rámci tohto bodu poďakoval bývalým poslancom obecného zastupiteľstva za ich 

prácu vo funkčnom období 2010-2014.  

 

 

5. Schválenie programu zasadnutia 

 

 

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie o schválení programu dnešného zasadnutia  

Za: 4 (Kovačičová, Brunovský, Bendová, Srnová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie 3/2015 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program 1. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

6. Voľba mandátovej a návrhovej komisie 

Starosta obce navrhol schváliť nasledovné komisie - návrhovú a mandátovú - 

s nasledovnými predsedami, členmi a náplňou práce: 

Návrhová komisia 

Predseda: Michaela Srnová 

Členovia: Pavol Kúdela, Mária Lopatková 

Náplň práce:  

- sledovať priebeh rokovania, predkladať návrhy a obsah diskusie 

- predkladať k prerokúvaným bodom programu a k postupu rokovania návrhy uznesení, 

tak aby sa efektívne naplnil program rokovania a jeho ciele 

 

Mandátová komisia 

Predseda: Mgr. Jana Bendová 

Členovia: David Ivanovič, Michal Blaško 

Náplň práce:  

-  overiť doklady o zložení sľubu novozvolených poslancov 

- zistiť, či nevykonávajú funkciu nezlúčiteľnú s funkciou poslanca a to na základe nimi 

predložených a vlastnoručne podpísaných čestných vyhlásení 

- podať o výsledku svojich zistení správu ustanovujúcemu zasadnutiu obecného zastupiteľstva 

                               

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie o schválení komisíí, ich zloženia a náplne práce.  

Za: 4 (Bendová, Brunovský, Srnová, Kovačičová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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Uznesenie 4/2015 

 

Obecné zastupiteľstvo zriaďuje nasledovné komisie mandátovú a návrhovú a volí 

predsedov komisií: mandátová-Jana Bendová, návrhová-Michaela Srnová a členov 

komisii: mandátová-David Ivanovič, Michal Blaško; návrhová-Pavol Kúdela, Mária 

Lopatková. 

 

7. Zriadenie komisií obecného zastupiteľstva, voľba predsedov a členov komisií, určenie 

náplne ich práce 

Starosta predniesol návrh na zriadenie nasledovných komisií obecného zastupiteľstva a ich 

predsedov:  

 Komisia stavebná a životného prostredia – predseda Ľuboš Brunovský 

 Komisia kultúry, školstva a mládeže – predseda Mgr. Jana Bendová 

 Komisia sociálna – predseda Jozefína Kovačičová 

 Komisia športová – predseda Daniel Sitár 

 Komisia ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií funkcionárov územnej 

samosprávy – predseda Michaela Srnová 

Starosta oboznámil predsedov komisií, že ich úlohou je získať členov z radov občanov, ktorí 

budú schválení na nasledujúcom zastupiteľstve. 

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie o schválení zriadených komisíí obecného 

zastupiteľstva a ich predsedov 

 

Za: 4 (Bendová, Brunovský, Srnová, Kovačičová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie 5/2015 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zriadenie nasledovných komisií a ich predsedov: 

 Komisia stavebná a životného prostredia – predseda Ľuboš Brunovský 

 Komisia kultúry, školstva a mládeže – predseda Mgr. Jana Bendová 

 Komisia sociálna – predseda Jozefína Kovačičová 

 Komisia športová – predseda Daniel Sitár 

 Komisia ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií funkcionárov územnej 

samosprávy – predseda Michaela Srnová 

  

 

8. Rôzne 

 

 Schválenie zriaďovacej listiny Materskej školy so sídlom Naháč č. 1 

Starosta prečítal text zriaďovacej listiny Materskej školy, ktorej súčasťou je aj školská 

jedáleň. Zároveň oboznámil prítomných, že nakoľko materská škola nedisponuje právnou 

subjektivitou, štatutárnym zástupcom materskej školy aj školskej jedálne je starosta obce. 
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Starosta vyzval poslancov na hlasovanie o schválení Zriaďovacej listiny.  

Za: 4 (Bendová, Brunovský, Srnová, Kovačičová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie 6/2015 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje text zriaďovacej listiny Materskej školy so sídlom 

Naháč č. 1, ktorej súčasťou je školská jedáleň bez výhrad. Text zriaďovacej listiny 

  Materskej školy tvorí prílohu č. 3. 

 

 Určenie zástupcu starostu na obdobie 2014-2018 

Starosta obce oboznámil prítomných, že za zástupcu starostu obce určuje poslanca Ľuboša 

Brunovského. 

Uznesenie 7/2015 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie menovanie poslanca Ľuboša Brunovského za 

zástupcu starostu obce na funkčné obdobie 2014-2018. 

 

 Problematika prevádzkovania Materskej školy v Naháči 

Starosta obce zoširoka oboznámil prítomných poslancov a občanov s problematikou 

prevádzky Materskej školy Naháč, ktorá prešla 1.1.2015 do zriaďovateľskej pôsobnosti obce. 

Zdôraznil, že delimitácia prebehla s problémami, ktoré bolo nutné riešiť na úrovni Okresného  

úradu odboru školstva v Trnave a Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu. 

Taktiež predstavil aktuálne fungovanie MŠ a personálne obsadenie. Problémom, ktorý stále 

pretrváva sú vysoké finančné náklady na prevádzkovanie MŠ, ktoré je potrebné riešiť 

racionalizačnými opatreniami. Opätovne bola zdôraznená skutočnosť, že obec Horné Dubové 

odmieta akúkoľvek formu spolufinancovania predškolského zariadenia v Naháči aj napriek 

tomu, že ho navštevujú deti z obce Horné Dubové. 

Starosta predniesol tri možnosti budúceho prevádzkovania MŠ Naháč: (1) Zariadenie bude 

prevádzkované v doposiaľ platnom režime s dvomi pedagogickými a jednou nepedagogickou 

pracovníčkou, (2)Zariadenie bude prevádzkované v skrátenej dobe, (3) Zariadenie bude 

prevádzkované cudzím subjektom.  

K bodu (3) starosta uviedol, že o prevádzkovanie MŠ má záujem organizácia Škôlkarik 

a školáčik. K forme prevádzkovania MŠ sa vyjadria rodičia detí, ktoré navštevujú materskú 

školu na osobitnom stretnutí, kde uvedený subjekt formou prezentácie predstaví svoju 

ponuku. Na základe stanoviska rodičov, obecné zastupiteľstvo rozhodne o forme 

prevádzkovania MŠ Naháč v školskom roku 2015/2016. 
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Z dôvodu zvýšených finančných nákladov na prevádzku MŠ bude od  školského roka 

2015/2016 zvýšený príspevok zákonného zástupcu dieťaťa na čiastočnú úhradu nákladov za 

pobyt. 

   

Uznesenie 8/2015 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce o problematike 

prevádzkovania MŠ Naháč.  

 

 Metodika odmeňovania poslancov 

Starosta navrhol, aby odmeňovanie poslancov podliehalo doteraz platnej metodike, t.j. 

10€/zasadnutie. 

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie o metodiky odmeňovania poslancov – 

10€/zasadnutie. 

  

Za: 4 (Bendová, Brunovský, Srnová, Kovačičová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie 9/2015 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje metodiku odmeňovania poslancov – 10€/zasadnutie. 

 

9. Diskusia 

 

 Mária Lopatková – dotazovala sa o využití priestorov ZŠ pre MŠ Naháč, čím by sa 

mohol zvýšiť počet detí v Materskej škole. Taktiež  uviedla, že školská jedáleň by 

mohla zabezpečovať stravu aj pre občanov obce, ktorí by o to mali záujem. Starosta 

uviedol, že nakoľko budova ZŠ je v dezolátnom stave, bola by nutná vysoká 

investícia. Z technických problémov bude nutné riešiť problematiku vykurovania 

objektu MŠ. K otázke stravovania občanov uviedol, že momentálne nie je o túto 

službu v obci záujem. 

  

 Jozef Kitta – vyslovil nespokojnosť so zimnou údržbou v uličke a taktiež opätovne 

zdôraznil problém nerovnosti vozovky.  

 

 Jozef Škoda – v nadväznosti na príspevok p. Kittu poukázal na obdobné problémy 

v uličke pod školou, pričom osobitne vyjadril nespokojnosť s celoročne pretekajúcou 

vodou po komunikácii.  
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 Matej Blaško – poukázal na neaktuálnosť cestovných poriadkov v zástavkách, čo 

spôsobuje problémy pre turistov. Cestovné poriadky budú v dohľadnej dobe 

aktualizované. 

 

 Michal Blaško – vo svojom vystúpení otvoril problematiku odpadov a čiernych skládok 

v obci, osobitne v uličke. Navrhol, aby sa zakročilo voči tým, ktorí tieto odpady vyvážajú. 

Ďalej sa dotazoval na  kvalitu fotografií, ktoré sú zverejnené na obecnej stránke a pýtal sa 

o predmete úhrady faktúry za propagáciu obce a  na odmeňovanie starostu obce za rok 

2014.  

Starosta  k predmetným požiadavkám z diskusie zaujal stanovisko obce. 

 

 

 Uznesenie 10/2015 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie diskusné príspevky M. Lopatkovej, J. Kittu, J. 

Škodu, M. Blaška a M. Blaška.  

 

10. Záver 

 

 Po prerokovaní všetkých bodov zasadnutia starosta obce poďakoval prítomným 

poslancom a občanom a ukončil zasadnutie o 20:13 hod.  

 

 
 

V Naháči 15.3.2015     

 

 

Zapísal: PhDr. David Ivanovič 

 

 

 

Overovatelia:  Ľuboš Brunovský 

                       

 

                       Jozefína Kovačičová 
 

               Vladimír Kašša 

                                                 starosta obce 


